



Svenska Stövarklubben

Protokoll 2025-08-18

Möte 7/2025

Närvarande: Rolf Karlsson, Marita Lithander, Henrik Mårts, Thomas Larsson, Markus Enstedt, Anna Green, Göran Johansson, Leif Lundholm och Thomas Eriksson (med t om §90).

§84 Mötet öppnas

Rolf hälsar oss välkomna och förklarar mötet för öppnat.

§85 Val av justerare

Thomas L väljs till att justera dagens protokoll

§86 Dagordningen

Godkänns

§87 Föregående protokoll

Protokoll 6 2025 godkänns och läggs till handlingarna.

§88 AU-beslut

- a) **Två nya jaktprovsdomare** är godkända och klara, vi hälsar Torbjörn Fimmerstad och Juhani Dahlbacka, Örebro läns Stövarklubb välkomna till domarkåren.
- b) **Yttrande i SKK Disciplinärende 43 2025**-styrelsen beslutade att komplettera ärendet med mera ett yttrande.

§89 Inkomna ärenden

- a) **Ansökan Naturvårdsverket gällande bidrag ur Viltvårdsfonden senast 30 september**- Styrelsen beslutar att ansöka om bidrag ur viltvårdsfonden för år 2026.
- b) **Tidningen Jaktjournalen**- Rolf skickar ännu en påminnelse angående avtalet.
- c) **Motioner från Uppland-Västmanland**- Enligt Markus ska klubben avvakta med dessa motioner då det gäller regeländringar.
- d) **Våra förslag till CS inför årets Kennelfullmäktige**- möten hålls kontinuerligt med de andra specialklubbarna.
- e) **Rapport från mötet med mediagruppen**- Anna och Markus har haft uppstartsmöte med den nystartade mediagruppen som har många ideér inför först och främst SM-tävlingarna. Hur det ska fortsätta sitt arbete beslutas snarast efter kontakt med Jaktjournalen.

- f) **Inkommen skrivelse från Hamiltonstövareföreningen**- Rolf kontaktar föreningen för att planera in ett möte under hösten.

§90 Rapport från utställningsansvarig- Thomas E

- a) **Ansökning för utställning**- 2027 inkommer, några ändringar för 2026 har också kommit in. Påminnelse kommer att skickas ut om någon vecka till de klubbar som inte gjort ansökan för 2027.
- b) **SKK Föreningskommitté**- Thomas provar att få kontakt igen angående stadgarna.

§91 Rapport från ekonomiansvarig- Henrik

- a) Resultatrapport t o m idag redovisas för styrelsen
- b) De medel som kvarstår efter nedläggningen av Västsvenska stkl beslutas fördelas ut till de klubbar som tog över medlemmarna. Beloppet fördelas procentuellt efter hur många medlemmar man tog över.

§92 Rapport från webansvarig- Markus

- a) Hemsidan uppdateras löpande, hittar vi fel på kontaktuppgifter så meddela Markus.

§93 Rapport från IT-ansvarig- Leif

- a) Leif visar oss nya användbara funktioner i Stövardata.

§94 Rapport från avelsansvarig- Göran

- a) Avelssäsongen börjar gå mot sitt slut. Någon överproduktion av valpar just nu. Registreringssiffrorna 2024 var 525 valpar och 555 hitintills i år.

§95 Rapport från regelansvarig-Thomas L

- a) Regelgruppen har möte om några dagar för att diskutera inkomna förslag.
- b) Anlagstest för lo- Klubbarna har på sig till sista augusti att komma in med förslag. Arbetsgruppen kommer att ha ett möte efter det.

§96 Rapport från medlemsansvarig-Anna

- a) Anna har haft möte med klubbarnas medlemsansvariga och har följande frågor.

- Personer som löser medlemskap i samband med utställning eller prov- Anna lyfter frågan om att lösa medlemskap i sista minut via swish. SKK kontaktas då de sköter vår medlemshantering.
- Medlemsnummer- kan det anges vid anmälan till utställning eller prov? Svaret är nej enligt Leif. Samma gäller här då SKK sköter vår medlemshantering och uppgifterna är en månad gammal.

- b) Anna föreslår en digital medlemsträff längre fram i höst. Markus kontaktar Svedea om ev samarbete även denna gång.

§97 Övriga frågor

Göran- föreslår att en grupp bildas även för utställningar, som kan börja diskutera och utbyta idéer och samarbeta. Antalet anmälningar minskar för varje år. Göran och Thomas E får i uppdrag att titta närmare på det.

Marita- har fått hem kartongvis med gammal bokföring och annat från förra kassören. Marita rensar ur och sparar sådant som ska arkiveras.

Anna- Lista från SKK på stövare som är registrerade men ej är medlemmar får användas endast för medlemsvård inom klubben.

Rolf- Ersättning på något sätt skall ges till funktionär som har hjälpt oss med exteriördomarkonferensen. Göran föreslår att vi gör som Älghundsklubben att ett domararvode utgår med 1250 kr/dag. Thomas E får uppdrag att se över förslaget.

§98 Nästa möte

Kort möte inför KF i början av september, bestäms senare via mail.

Kommande ordinarie styrelsemöte bestäms till den 22 september 19.00.

§99 Mötet avslutas

Rolf tackar för idag och förklarar mötet för avslutat.

Vid protokollet

Marita Lithander

Justerat

Rolf Karlsson

Thomas Larsson